

維德中文學校

Fidelity Chinese School

畢業證書申請表

Graduation Certificate Application Form

1. 申請人姓名：_____

Name in English : _____

2. 畢業證書上之姓名：_____

Name in English on Certificate : _____

3. 出生日期 (Date of Birth) : _____ / _____ / _____

4. 在維德之班級 (Class in FCS) : _____

5. 維德老師姓名 (FCS Teacher's Name) : _____

6. 美國高中學校名字

(Name of American School) : _____

7. 在美國高中之班級 (Grade in American School) : _____

8. 連絡電話號碼 (Phone No.) : _____

9. 連絡電郵地址 (Email Address) : _____

10. 申請人簽名 (Applicant's Signature) : _____

11. 申請日期 (Application Date) : _____

本校專用 (FCS Official Use)

本校專用 (FCS Official Use)		
確認結果 (Verification Result):		
資格 (Condition) 1, 2, 3	註釋 (Notes):	

維德中文學校

Fidelity Chinese School

畢業證書 (Graduation Certificate)

本校在校學生、如符合以下其中一項資格、即可申請畢業證書：

Current FCS students may apply for graduate certificates of their programs if they satisfy one of the following conditions:

資格一 (Condition 1)

1. 申請人在本學年正在完成本校高中部高二年級或高三年級。

The applicant is completing the Grade 10 (H2) or above at FCS during the current school year.

符合 (Satisfy)

不符合 (Not Satisfy)

2. 申請人已在本校或其他中文學校完成八年或以上的中文課程。申請人必須提供在其他中文學校完成中文課程的證明文件。

The applicant has already successfully completed the study of a Chinese language program for a total of eight (8) or more years in FCS, other Chinese schools, or both. The applicant must provide documents proving successful completion of a Chinese language program at other Chinese schools.

修讀年限 (Length of Study) :

符合 (Satisfy)

不符合 (Not Satisfy)

證明文件 (Supporting Documents) :

提供 (Provide)

沒有提供 (Not Provide)

3. 申請人在本學年正在完成美國高中十二年級。申請人必須提供以下證明文件：美國高中本學年三月份之後的成績單。

The applicant is completing Grade 12 in an American high school during the current school year. The applicant must provide following proving document from the American high school: the applicant's transcript after March of the current school year.

修讀年級 (Grade in American high school) :

符合 (Satisfy)

不符合 (Not Satisfy)

證明文件 (Supporting Document) :

提供 (Provide)

沒有提供 (Not Provide)

維德中文學校

Fidelity Chinese School

資格二 (Condition 2)

1. 申請人在本學年就讀本校高中部高三年級。

The applicant is completing the Grade 11 (H3) offered at FCS during the current FCS school year.

符合 (Satisfy)

不符合 (Not Satisfy)

2. 申請人已在本校或其他中文學校完成八年或以上的中文課程。申請人必須提供在其他中文學校完成中文課程的證明文件。

The applicant has already successfully completed the study of a Chinese language program for a total of eight (8) or more years in FCS, other Chinese schools, or both. The applicant must provide documents proving successful completion of a Chinese language program at other Chinese schools.

修讀年限 (Length of Study) :

符合 (Satisfy)

不符合 (Not Satisfy)

證明文件 (Supporting Documents) :

提供 (Provide)

沒有提供 (Not Provide)

3. 申請人在本學年正在完成美國高中十一年級。申請人必須提供以下證明文件：美國高中本學年三月份之後成績單。

The applicant is completing Grade 11 in an American high school in the current school year. The applicant must provide the following document from the American high school: the applicant's current transcript after March of the current school year.

修讀年級 (Grade in American high school) :

符合 (Satisfy)

不符合 (Not Satisfy)

證明文件 (Supporting Document) :

提供 (Provide)

沒有提供 (Not Provide)

維德中文學校

Fidelity Chinese School

資格三 (Condition 3)

1. 申請人在本學年正在完成本校高中部高級會話班。

The applicant is completing the course of study of the Advanced Conversation class in Chinese as a Second Language program in FCS during the current school year.

符合 (Satisfy)

不符合 (Not Satisfy)

2. 申請人已完成兩年或以上高級會話班的課程。

The applicant has already successfully completed the course of study of the Advanced Conversation class in Chinese as a Second Language program for a total of two (2) or more years in FCS.

符合 (Satisfy)

不符合 (Not Satisfy)

3. 申請人已在本校或其他中文學校完成八年或以上的中文課程。申請人必須提供在其他中文學校完成中文課程的證明文件。

The applicant has already successfully completed the study of a Chinese language program for a total of eight (8) or more years in FCS, other Chinese schools, or both. The applicant must provide documents proving successful completion of a Chinese language program at other Chinese schools.

修讀年限 (Length of Study) :

符合 (Satisfy)

不符合 (Not Satisfy)

證明文件 (Supporting Documents) :

提供 (Provide)

沒有提供 (Not Provide)

4. 申請人在本學年正在完成美國高中十一年級或以上。申請人必須提供以下證明文件：美國高中本學年三月份之後的成績單。

The applicant is completing Grade 11 or above in an American high school during the current school year. The applicant must provide following documents from the American high school: the applicant's transcript after March of the current school year.

修讀年級 (Grade in American high school) :

符合 (Satisfy)

不符合 (Not Satisfy)

證明文件 (Supporting Document) :

提供 (Provide)

沒有提供 (Not Provide)